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Naam raadslid G. Mos 
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Afdeling Openbare Ruimte 

 

 

1.  Het college geeft in antwoord op onze vragen aan dat de bruggen worden onderhouden 

op een door de raad vastgesteld onderhoudsniveau. Wij hebben diverse voorbeelden van 

bruggen waar delen van de verflaag zijn afgebladderd, waardoor het kale hout te lijden 

heeft van weer en wind. Ook zien we dat er volop groene aanslag van algen aanwezig is 

die niet of nauwelijks wordt verwijderd. Dat heeft gevolgen voor de kwaliteit van de 

verflaag. Door deze problemen zal de brug uiteindelijk eerder vervangen moeten 

worden. 

Kunt u aangeven hoe deze gesignaleerde gebreken zich verhouden tot genoemd 

vastgesteld onderhoudsniveau? Kunt u deze vraag zo concreet mogelijk beantwoorden?    

antwoord  In het verleden is voor met name de voet- en fietsbruggen gebruik gemaakt van 

hardhout. Het schilderen hiervan is geen levensverlengende-, maar een esthetische 

maatregel. 

In het beheerplan is schoonmaken een maatregel die eens per 2 jaar wordt uitgevoerd. 

Enkele bruggen moeten volgens opdracht nog worden schoongemaakt. 

We hebben een groot aantal bruggen in onze waterrijke gemeente. Voor een hoger 

niveau van onderhoud is extra geld nodig. 

 

 


